
DEMOS - ŽENSKE - VOLITVE

Razgovor z Meto
Rudolf-Rupel

Meta Rudolf-Rupel je kandidatinja DEMO-
SA (Slovenska demokratična zveza) za zbor
občin Skupščine republike Slovenije v 35. volilni
enoti naše občine. Po poklicu je diplomirana
pravnica s pravosodnim izpitom, zaposlena je
v republiški upravi. Vse doslej ni bila članica
nobene stranke ali politične organizacije, pred
več ko dvema letoma je celo izstopila iz sindikal-
ne organizacije, ker je bila prepričana, da ne
opravlja svojih dolžnosti in ne varuje delavčevih
pravic.

- Kako da ste se odločili za kandidiranje?
- Predvsem mi gre za podporo prizadeva-

njem Slovenske demokratične zveze in DEMO-
SA, da tako širok krog populacije, kot so pri nas
ženske, ne bi bil zgolj apolitična delovna sila (že
več ko polovica vseh zaposlenih na Slovenskem
predstavljajo ženske). Njihov kvantitativni de-
lež v današnjih družbenih strukturah ni adekvat-
no zastopan, zato bi v skladu s tem deležem
morale ženske dobiti ustrezno število poslanskih
mest tako v občini kot v republiki, isto pa velja

tudi za vse funkcije v političnem, gospodarskem
in družbenem življenju. Pri tem mi seveda ne
gre ne za afežejevsko ne za feministično razu-
mevanje te problematike, saj sta se obe izkazali
kot neustrezni. Gre mi za to, da tiste pravice. ki
sta jih komunizem in socializem dajala ženskam
le na papirju, tudi zares uresničimo. saj bi lahko
na prste prešteli tiste ženske, ki jih Slovenci
poznajo po njihovem družbenem, kaj šele poli-
tičnem delovanju. To se bo lahko spremenilo
smo s sodelovanjem volivcev, ženskih in mo-
ških!

— Ste prepričani, da bodo na volitvah Slo-
venci v večjem številu volili ženske kot doslej?

- Mislim, da bodo te volitve še posebej po-
membne tudi zavoljo tega, ker se bo na njih
izpričalo, kolikšna je stopnja slovenske politične
kulture ne samo, kar zadeva uresničitev plura-
lizma na Slovenskem, temveč tudi, kar zadeva
preseganje stereotipnih predstav o vlogi žensk
v politiki. Rezultati bodo pokazali, da so ženske
pripravljene podpreti svoje predstavnice in ali
so moški, s tem da glasujejo tudi za ženske,
pripravljeni zaupati del odgovornosti za politič-
ne odločitve tudi kandidatinjam.

— Se pravi, da se nameravate, če boste izvo-
Ijeni, posvečati predvsem ženski problematiki?

- Sploh ne. Vendar pa me je k takim premi-
šljanjem pripravilo dejstvo, da sem med sedmi-
mi kandidati v svoji volilni enoti za Zbor občin
RS edina ženska. Tako socialisti kot komunisti
so tudi to pot potrdili svojo staro politiko in
kandidirali predvsem moške, kar za DEMOS
prav gotovo ne velja. Upam seveda, da bodo te
kandidatinje tudi izvoljene in se jim bodo tako
odprle možnosti za kakšno med najodgovornej-
šimi funkcijami v Sloveniji.

— Kaj mislite o svoji eventualni izvolitvi?
- Važno je sodelovatit ne zmagati (čeprav

tudi zmaga ni kar tako). Ze zaradi svojega po-
klica in dela v republiški upravi vem, da pomeni
poslanska funkcija veliko odgovornost in teža-
ško delo. Zahteva torej celega človeka, da ne
rečem žensko in pol. Če bom izvoljena, bom to
sprejela kot častno in začasno dolžnost. Izpol-
njevala jo bom po svojih najboljših močeh, ob
izteku mandata pa jo bom z veseljem predala
svoji/svojemu naslednici/nasledniku.


